
obecni 14

wszyscy 15

procent 93,33 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XV sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 25
listopada 2019 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław nieobecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 14.

2. Przyjęcie porządku obrad.
Wycofano z porządku obrad Projekt uchwały nr 143 /2019 w sprawie wzoru deklaracji
na opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.



typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta.
Protokół z XIV sesji przyjęto bez uwag.

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.
Przewodniczący RM poinformował, że Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję
sprawozdanie Burmistrza o istotnych sprawach dla gminy, które zostało rozesłane na
maila i znajduje się w Biurze Rady. Radna Niedbała zapytała o punkt ze
sprawozdania w sprawie złożonych ofert konkursowych na dofinansowanie projektu
w ramach Resortowego programu rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do
lat 3 „Maluch ” 2020 dla Żłobka Miejskiego Figielkowo w Wojkowicach złożonego o
wniosku na utworzenie dodatkowych miejsc oraz na bieżące funkcjonowanie żłobka.
Burmistrz poinformował, że jest perspektywa zwiększenia o 4 dodatkowe miejsca na
chwile obecną takie są warunki lokalowe. Na gminę Wojkowice będziemy mieć 40
miejsc w Żłobku Publicznym, biorąc pod uwagę sąsiadów, wydaje się, że ta liczba
miejsc w żłobku (procent) w przeliczeniu na mieszkańców jest bardzo duża, gdyż
sąsiadujące większe i bogatsze gminy min. Siewierz nie mają w ogóle żłobka
publicznego. Jeżeli będzie zapotrzebowanie to nie będzie przeszkód, żeby ktoś ze
wsparciem miasta prowadził działalność komercyjną powiedzmy prywatną, bo jest
możliwość założenia prywatnego żłobka i otworzy się wtedy temat do dyskusji pod
tytułem jakiegoś dotowania. Wszystkie działania, które są podejmowane w zakresie
podatku dochodowego od osób fizycznych, wzrost płacy minimalnej, podwyżki
wynagrodzeń dla nauczycieli to wszystko sprawia, że wydatki bieżące musimy
trzymać bardzo mocno w ryzach,bo nie zwiększają się dochody bieżące, a zwiększają
się wydatki bieżące i nie mamy na to żadnego wpływu, a utrzymanie żłobka to jest
dosyć duże wyzwanie, ale jesteśmy w stanie sobie poradzić. Burmistrz dodał, że w
styczniu nastąpi oficjalne otwarcie komisariatu policji, trwa budowa przystani
rowerowej i wszystko idzie zgodnie z harmonogramem, odbywają się rady budowy,
wszystkie sprawy są na bieżąco wyjaśniane i rozwiązywane, trwa projektowanie
centrum przesiadkowego. Wspólnie z p.Skarbnikiem i p.Prezesem Spółki Wojkowickie
Wody byliśmy w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i w
trakcie 5 godzinnej negocjacji wypracowaliśmy kompromis w zakresie kilku spraw
dotyczących realizacji II etapu budowy kanalizacji deszczowo-sanitarnej. Zarówno
WFOŚiGW jak i nam zależy to zadanie realizować. Na naszą prośbę Wojewódzki
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na całe województwo zmienił
warunki udzielania pożyczek i kredytów na programy związane z budową kanalizacji
sanitarno-deszczowej został wydłużony okres kredytowania do 20 lat jest to dla nas
bardzo ważne, gdyż budowa kanalizacji deszczowo-sanitarnej będzie się opierać o to
wsparcie pożyczkowe z Wojewódzkiego Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki
Wodnej co pozwoli nam w taki sposób zamortyzować tą inwestycje, żeby ona nie
odbiła się zbyt drastycznie na taryfie (będzie to największa inwestycja 40 mln w
historii naszego miasta). Wkrótce nastąpi podpisanie Aneksu i termin na realizację
tego zadania do 31.12.2022r. będzie wprowadzony już formalnie operator w formie
Wojkowickich Wód, bo po to spółka powstała, żeby brzemię ściągnąć z miasta, żeby
to spółka była też operatorem finansowym. My będziemy robić wszystko, żeby do
tego przetargu doprowadzić, być może w formule zamówienia europejskiego, które
musi być wywieszone na stronie 65 dni. Dla przypomnienia mamy program
funkcjonalno użytkowy w ramach dokumentacji projektowej, więc stworzenie
dokumentacji to będzie 10 miesięcy i jak wszystko będzie w porządku to pod koniec
przyszłego roku zaczniemy kopać. W zakresie Centrum Przesiadkowego czynimy
starania, żeby doprojektować to rondo i wszystko wskazuje na to, że jest to sytuacja
realna. SIWZ przygotowuje specyfikacje do zamówienia na przetarg dotyczący
termomodernizacji Zakładu Opieki Zdrowotnej z wykorzystaniem odnawialnych
źródeł energii, którego całkowita wartość tego projektu to 1mln100tys. prawie
900tys. to dofinansowanie z Unii Europejskiej, czyli wkład miasta to jest 15%. Teraz
przetarg i wyłonienie wykonawcy i w przyszłym roku ZOZ "nabierze odpowiednich
rumieńców", a poza tym zakład wyposażony został w nowoczesny sprzęt do usg i
jest nowa aparatura do gabinetu okulistycznego. Burmistrz poinformował, że
rozmawiał ze Starostą Sebastianem Szaleńcem na temat ulicy Sobieskiego, więc w
przyszłym roku będziemy opracowywać dokumentacje projektową na II etap ulicy
Sobieskiego od Maksimusa od ulicy Plaka z wyłączeniem tej lewej strony na



wysokości PCK, bo tam jest zrobiony chodnik i po drugiej stronie będzie zrobiona
ścieżka rowerowa, która będzie się wpinać w ścieżkę w centrum przesiadkowy w
Parku, więc będziemy mieli skomunikowane zarówno Bobrowniki Park w Rogoźniku,
jak i Grodziec, więc można powiedzieć, że będzie do dyspozycji całkiem ciekawy
kawałek ścieżki rowerowej, z której będzie można korzystać. Dodał jeszcze, że
czekamy na ocenę merytoryczną Urzędu Miasta na termomodernizację mamy ocenę
formalną. Ta termomodernizacja jest konieczna, niezbędna i potrzebna, a
oszczędności, które będą z tego płynąć to 50 tys. rocznie na mediach, też to będzie
w formule 15% wkład własny i 85% dofinansowanie z unii.  Finalizujemy też
rozmowy związane z GIGiem w zakresie przygotowania rekultywacji,wygaszenia
hałd. Będziemy przygotowywać wniosek, ponieważ na ten cel chcemy pozyskać
środki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Radny
Krystecki zapytał w jakim zakresie możliwe jest uzyskanie dofinansowania na
bieżące funkcjonowanie żłobka. Burmistrz poinformował, że dofinansowanie jest
przyznawane na określoną liczbę miejsc i w skali całego budżetu żłobka jest to ok.10
%. Oczywiście, gdzie tylko możemy to dofinansowanie pozyskujemy. Wiadomo, że 
środki na wybudowanie były największe (80 %), natomiast na funkcjonowanie żłobka
jest przeliczane na ucznia. Radny Krystecki zapytał jaki jest na ten moment zakres
planowanej kanalizacji. Burmistrz wyjaśnił, że na chwilę obecną uzgodnienia z
WFOŚiGW są takie, że zakres pozostaje według tego co było, jest on nie zmieniony,
zmieniona jest tylko i wyłącznie kwestia związana z parametrem czasowym realizacji
projektu oraz wprowadzamy operatora w postaci Wojkowickie Wody (wykonane
będzie aneksem). Zakres pozostaje bez zmian jest kompleksowo w zasadzie jest na
chwilę obecną całe miasto. Natomiast wszystko nam pokaże przetarg, co będziemy
w stanie zrobić i za ile. Były też perturbacje i pytania związane z obszarem Kamyc,
ale nie wyobraża sobie, żeby Kamyce zostały w jakikolwiek sposób pominięte chodzi
o aspekty społeczne to po pierwsze, a po drugie o aspekty ekonomiczne. Chodziło o
to, że tam pewna nitka przebiegała przez jakąś ilość działek i musieliśmy dojść do
jakiegoś wewnętrznego przekonania, że tutaj Kamyce będą przede wszystkim będzie
kwestia zaprojektowania dokumentacji, bo chodzi o to, że jest pewna obawa co się
wydarzy jak ktoś powie, że nie wyraża zgody na to, żeby przez jego działkę
przebiegała nitka kanalizacyjna. Tych działek jest ok.200 więc musimy przygotować
to jakby też osobno i pokazać, dlatego robimy kwestię czasu i zmianę operatora, w
sensie takim, że wchodzi spółka Wojkowickie Wody, żeby formalnie mogła działać. W
ramach Wojkowickich Wód zostanie stworzona w oparciu o bieżącą kadrę jednostka
realizująca projekt no i będziemy czynić przygotowania do przetargu, ponieważ
Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska wychodzi z założenia, że punktem
odniesienia do rozmowy jest przetarg. Umówiliśmy się, że przygotowujemy tą
dokumentację, robimy aneks, robimy przetarg i wtedy dogrywamy dalsze etapy.      
       

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
5.1. Projekt uchwały nr 141 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 141 /2019 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA



3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.2. Projekt uchwały 142 /2019 w sprawie: określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości obowiązujących w Gminie Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały 142 /2019 w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości obowiązujących w Gminie Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 85.71 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 14.29 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia WSTRZYMAŁA SIĘ

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA



12 ROGALSKA Barbara WSTRZYMAŁA SIĘ

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.3. Projekt uchwały nr 144 /2019 w sprawie: „ Programu współpracy
Gminy Wojkowie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o
wolontariacie na rok 2020”

głosowanie Projekt uchwały nr 144 /2019 w sprawie: „ Programu współpracy Gminy Wojkowie
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.4. Projekt uchwały nr 145 /2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie
w dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość



głosowanie Projekt uchwały nr 145 /2019 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 1 7.14 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna PRZECIW

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.5. Projekt uchwały nr 146 /2019 w sprawie: zmiany Uchwały Rady Miasta
Wojkowice Nr LI.564.2018 z dnia 24.09.2019 r. w sprawie wyrażenia zgody
na oddanie w dzierżawę, dotychczasowym dzierżawcom, na podstawie
kolejnych umów zawieranych na czas oznaczony do 3 lat, której
przedmiotem są te same nieruchomości

głosowanie Projekt uchwały nr 146 /2019 w sprawie: zmiany Uchwały Rady Miasta Wojkowice
Nr LI.564.2018 z dnia 24.09.2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowym dzierżawcom, na podstawie kolejnych umów
zawieranych na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem są te same
nieruchomości

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.6. Projekt uchwały nr 147 /2019 w sprawie: współdziałania Gminy
Wojkowice z Gminą Bielsko- Biała przy realizacji zadań publicznych
związanych z zapewnieniem opieki bezdomnym zwierzętom z terenu
Gminy Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr 147 /2019 w sprawie: współdziałania Gminy Wojkowice z
Gminą Bielsko- Biała przy realizacji zadań publicznych związanych z
zapewnieniem opieki bezdomnym zwierzętom z terenu Gminy Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA



2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia WSTRZYMAŁA SIĘ

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

5.7. Projekt uchwały nr 148 /2019 w sprawie: przekazania Górnośląsko-
Zagłębiowskiej Metropolii zadań z zakresu organizowania publicznego
transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich

głosowanie Projekt uchwały nr 148 /2019 w sprawie: przekazania Górnośląsko-Zagłębiowskiej
Metropolii zadań z zakresu organizowania publicznego transportu zbiorowego w
gminnych przewozach pasażerskich

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 25 listopada 2019 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA



10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław BRAK GŁOSU

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Przewodniczący Mania odczytał interpelację Radnego Sitko w sprawie oświetlenia
wzdłuż alei w Parku Miejskim w Wojkowicach ( tj. od natrysków (fontann) do sali
koncertowej w Parku ). Radna Zawada opuściła salę sesyjną. Radny Krystecki
poinformował, że na ulicy Maszyńsko w zeszłym roku zostały posadzone dwa
drzewka i jedno z nich jest uschnięte, czy w ramach tych nasadzeń może liczyć na
wymianę tego drzewa. Drugim tematem było grabienie liści na ulicy Maszyńsko,
kiedy się można spodziewać sprzątnięcia opadniętych liści. Odpowiedzi udzieliła
Naczelnik Nowak informując, że drzewo zostanie nasadzone ponownie, natomiast w
kwestii grabienia liści to Wojkowickie Wody cały czas są na etapie akcji liść i jest to
również przewidziane. Radna Chmielewska zapytała, kiedy zostanie zamontowana
lampa na Ogrodowej. Naczelnik Nowak poinformowała, że jest po rozmowie z
Tauronem i jest wiele takich miejsc (ul. Brzeziny, ul.Ogrodowa, ul. Piaski), a Tauron
cały czas oczekuje na lampy. Radna Chmielewska zapytała, na jakim etapie są
działania w związku z postawieniem lustra na wylocie ulicy Proletariatu w Ogrodową.
Naczelnik Nowak poinformowała, że został wykonany projekt zmian organizacji
ruchu, który został zatwierdzony przez Starostę i wyszło zlecenie co do realizacji,
także w grudniu tam to lustro się pojawi. Radna Chmielewska poruszyła jeszcze
kwestię, pękniętej na pół studzienki telekomunikacyjnej na ulicy Paderewskiego
między działką 62 a 54 (zgłaszała to już wcześniej na Komisji Gospodarki
Komunalnej) widziała kiedyś samochód telekomunikacji, ale nie wie czy robili
przegląd sieci czy to już dotyczyło tego o co prosiła. Naczelnik Nowak
poinformowała, że nie ma wiedzy czy byli na objeździe, czy byli tam przypadkiem
wymaga to zweryfikowania. Radny Klimek zwrócił się po raz kolejny o posprzątanie
terenu pod mostem na ul. Kosynierów (coraz więcej zdjęć do niego wpływa od
mieszkańców), zgłosił rozwalonego punktu zbiórki odzieży, jak również przedstawił
prośbę starszych mieszkańców osiedla, żeby postawić ławeczkę przy moście, aby
mogli odpocząć jak wracają z zakupów. Radny przedstawił jeszcze postulat od
mieszkańców, żeby porozmawiać z firmą zbierającą śmieci, aby nie robili tego na
ulicy Sobieskiego w godzinach 7-7.30, ponieważ robią się korki od Zakładu Karnego
do świateł i w drugą stronę, żeby zaczynali np od 8 a wcześniej w bocznych
uliczkach. Radny zgłosił kwestię złych worków na szkło od 3 miesięcy. Radna
Kupczak zapytała czy ze spotkania z elektrociepłownią (klastru) są konkretne
propozycje jeśli chodzi o rozprowadzenie ciepła na terenie miasta czy to w dalekiej
czy w niedalekiej przyszłości czy są robione jakieś rozeznania w tym temacie.
Przewodniczący poinformował, że radnym została przedstawiona propozycja-projekt
przedsiębiorcy, który jest zainteresowany taką realizacją i na chwilę obecną tyle. To
było tylko poinformowanie radnych, że taki jest zamysł kilku przedsiębiorców i do
biura rady nie wpłynął żaden projekt uchwały, ani nie wiemy o żadnych dalszych
działaniach. Radna Kupczak zapytała o długość i koszt wykonanego w listopadzie
przez Wojkowickie Wody fragmentu wodociągu na ulicy Długosza. Prezes Wroński
poinformował, że zrobiony został w ramach bieżących napraw, a długość wodociągu
to 110m. Radna Kupczak dodała, że mając 4 lata przed sobą, jeśli co roku po 110 m
będzie robione to wymiana nie skończy się w tej kadencji. Prezes Wroński dodał, że
na początku był projekt, który przewidywał całość wymiany wodociągu na ulicy
Długosza, który kosztował 800tys. co teraz prawdopodobnie da dużo większą kwotę.
Od początku istnienia zakładu wymieniamy po kawałku w ramach napraw bieżących
i dochodzimy do długości pół kilometra i sądzi, że do końca kadencji się uda
wymienić. Przewodniczący Mania zaapelował, że na obecnej ścieżce rowerowej przy
kościele parkują samochody wobec powyższego należy ten temat uregulować np.
postawieniem zakazu parkowania. Przedstawił jeszcze zapytanie odnośnie
postępowania administracyjnego prowadzonego przez tutejszy organ w zakresie
wywozu odpadów z gruzowiska po zawalonym budynku przy ulicy Sobieskiego, czy w
końcu udało się wydać decyzję. Naczelnik Nowak poinformowała, że wydano
postanowienie o zakończeniu i aktualnie oczekujemy na zwrotkę, po jej otrzymaniu
wydamy decyzję i wiadomo musi upłynąć termin na jej odbiór i uprawomocnienie
się. Przewodniczący zapytał czy nie można wydać decyzji pod rygorem



natychmiastowej wykonalności. Naczelnik Nowak poinformowała, że z posiadanej
informacji z naszej kancelarii sytuacja będzie wyglądała następująco: wydamy
decyzję na usunięcie odpadów z tej działki (z początkiem grudnia), która się
uprawomocni w miesiącu grudniu, decyzja będzie wydana na konkretną osobę i
wszystko będzie zależało co ta osoba z nią zrobi czy ją zrealizują czy nie. Jeżeli nie
zrealizuje uprzątnięcia tych odpadów to trzeba będzie wszcząć postępowanie o
wykonaniu zastępczym i rozpocznie się procedura. Przewodniczący zapytał jaki jest
przewidywany termin na usunięcie tych odpadów, jaki organ w tego typu
rozstrzygnięcia przewiduje termin usunięcia, czy mówimy o miesiącu, pół roku, roku.
Przewodniczący dopytał ile pan dostanie dni, miesięcy na usunięcie? Pani Nowak
poinformowała, że pan będzie miał niezwłocznie to usunąć, tylko kwestia czy
odbierze tą decyzję i cokolwiek zrobi. Jeżeli nie zrobi to my wszczynamy
postępowanie, natomiast potem dochodzenie w sytuacji jakby gmina to wykonała
zastępczo to dochodzenie tego odszkodowania sądownie to trzeba liczyć, że z rok to
będzie trwało. Przewodniczący dodał, że jeżeli jest w mocy przepisów prawnych
nadanie tej decyzji rygoru natychmiastowej wykonalności usprawni to na pewno
ewentualne odwoływania danego mieszkańca i umożliwi wysprzątanie
przedmiotowej posesji przed rozpoczęciem przebudowy ulicy Sobieskiego za dwa
lata zgodnie z planami Starostwa Powiatowego. Radny Sitko poruszył temat parku i
problem przebywających w nim psów, którzy ludzie mają w blokach i okolicznych
domach, jak również poruszył sprawę pętli Orbitalna (skonsultowaną z mieszkańcami
obecnymi na sesji ) i prowadzonych na niej prac (przy cięciu betonika lub krawężnika
jest okropny dym) i poprosił, aby zwrócić uwagę wykonawcy, żeby sobie postawił
wc, ponieważ pracownicy załatwiają się pod budynkiem. Radna Chmielewska
poprosiła, aby uczulić inwestorów, którzy budują na Łęgu na obszarze między
rzeczką ulicą Kasprowicza i Paderewskiego, żeby posprzątali po sobie, bo zostawili
brud. Radna Kosmalska poinformowała o dużej dziurze na ulicy Spółdzielców za
mostem, jak również zapytała o to czy będzie plac zabaw przy Przedszkolu na ul.
Źrałków. Odpowiedział Burmistrz informując, że z uwagi na to co się dzieje z
finansami wysoko rozumianymi oczywiście były pewne perspektywy, natomiast z
uwagi na skalę wydatków bieżących będziemy o tym rozmawiać. Burmistrz dodał, że
może własnym gospodarczym systemem wykonamy piaskownice i ewentualnie
jakieś urządzenie zabawowe i w takim zakresie postara się coś zrobić. Na chwilę
obecną został złożony projekt budżetu w oparciu o dane, które są datowane na trzeci
kwartał 2019 roku i planistycznie wygląda to w taki sposób, że był zaplanowany
deficyt, a fakty są takie że jest nadwyżka i jeszcze się powiększy, bo w perspetywie
jest jeszcze kilka działań. Burmistrz dodał, że do tematu placu zabaw, np.wybiegu
dla psów i tego typu rzeczy wrócimy na przełomie marca i kwietnia, z uwagi na to, że
po prostu mając to wykonanie budżetu to zwiększy nasze wskaźniki, płynność
finansową, wskaźniki zadłużenia i w ogóle wszystkie parametry i będziemy mogli
wprowadzić do projektu zadania, które dzisiaj są trudne do wprowadzenia z uwagi na
fakt, że mamy działania duże, działania wynikające z umów i są ściągnięte środki z
Unii Europejskiej. Trzeba będzie się przyłożyć do tych dużych zadań co są
zaplanowane, natomiast wszystko nam pokażą przetargi, zobaczymy jak tam
procedury będą wyglądać. Tam gdzie się pojawią oszczędności będziemy skupiać
swoje siły, żeby te problemy rozwiązać. Burmistrz jest zwolennikiem, żeby tą sprawę
załatwić w sposób pozytywny, natomiast to możliwości finansowe pokażą nam w
jakim wymiarze to będziemy mogli zrobić. Na zakończenie Burmistrz wypowiedział
się na temat Oświaty.       

7. Wystąpienia mieszkańców uczestniczących w obradach sesji.
Uczestniczący mieszkaniec p. Kowalik zapytał czy jest zaprojektowany objazd trasa
od Masimusa do PCK ( budowa II etapu kanalizacji ), kiedy będzie naprawiony pomnik
przy SP1 i czy jak będą ciąć i będzie duże zapylenie to czy wzywać policję czy jakoś
inaczej załatwić (prace przy Centrum Przesiadkowym). Odpowiedzi udzielił Burmistrz
informując, że II etapu przebudowy ulicy Jana III Sobieskiego to na chwilę obecną
jesteśmy na etapie podpisywania porozumienia z Panem Starostą, jak już będzie
podpisane to zostanie ogłoszony przez Powiatowy Zarząd Dróg przetarg na
opracowanie dokumentacji projektowej, w której zostanie zaplanowany objazd ( w
przyszłym roku) i wtedy zostanie to wszystko przedstawione. Mieszkaniec Kowalik co
do cięć na budowie dodał jeszcze, że są pewnego rodzaju technologie, które zostaną
zastosowane to nie będzie żadnego pyłu. Burmistrz odpowiedział, że na najbliższej
radzie budowy zwrócimy na to uwagę wykonawcy, albo już nie czekając na radę
poprosił p.Naczelnik żeby zapytała czy jest taka możliwość. Wiemy, że zostało dwa
tygodnie na dokończenie tych wszystkich prac, ale postaramy się zrobić, żeby te
problemy w taki sposób ograniczyć, żeby nie było takiej emisji na taką skalę. Na
temat pomnika p.Naczelnik poinformowała, że zostało zlecone i czekamy na
realizację. Mieszkaniec Kowalik wracając do tematu parkowania na ścieżce



rowerowej dodał, że nie raz zwracał uwagę parkującym i  w ogóle nie reagują na to,
a oprócz tego jak policja przyjedzie to i tak jest gadka tego typu, że nie ma zakazu to
może stać. Przewodniczący Mania przychyla się do wniosku o postawienie tam
znaku.        

8. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący Mania poinformował, że najbliższa sesja odbędzie się 16 grudnia,
Komisja Statutowa 9 grudnia godz.15:30, Komisja Budżetu 2 grudnia godz. 15:30
oraz Gospodarki Komunalnej o 15:00, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 9 grudnia o
godz.15:00, jak również przypomniał o paczkach dla dzieci. 

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mania ogłosił zakończenie obrad XV sesji.


